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REPUBLIKA HRVATSKA  

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA  

OPĆINA RUŽIĆ 

OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA: 024-02/22-01/5 

URBROJ: 2182-8-02-22-2 

Gradac, 14. listopada 2022. godine 

 

     Z A P I S N I K  

   s 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Ružić 

 

Sjednica je održana 14. listopada 2022. godine, u Vijećnici Općine Ružić u Gradcu, s 

početkom u 19:00 sati. 

 Nazočni vijećnici: 

Ante Duran, Ana Strunje, Petar Šaran, Hrvoje Sučić, Ivica Mikelić, Josip Sučić, Damir 

Prnjak i Tatjana Buzov. 

Odsutni: Željko Bikić 

 Ostali  nazočni: 

- Načelnik Općine Ružić Dalibor Durdov, 

- Katarina Drezga, pročelnica JUO Općine Ružić 

- Zapisničar:  

Katarina Drezga. 

 

8. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ružić otvorio je predsjednik Općinskog vijeća Ante 

Duran. 

Utvrđeno je da je na sjednici nazočno osam (8) vijećnika te da postoji kvorum. 

Predsjednik Vijeća je utvrdio da su vijećnici uz poziv dobili utvrđeni Dnevni red za 8. 

sjednicu koji glasi: 

 

DNEVNI  RED 

- Verifikacija Zapisnika sa 7. sjednice Općinskog vijeća, 

1. Polugodišnje izvješće o radu načelnika Općine Ružić za razdoblje od 01. 01. 2022. do 

30. 06. 2022. godine,  

2. Prijedlog Pravilnika o ocjenjivanju službenika i namještenika u Općini Ružić, 

3. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o koeficijetima za obračun plaće službenika i 

namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ružić, 

4. Prijedlog suglasnosti načelniku Općine Ružić za potpisivanje Ugovora o zakupu p.o. 

Čavoglave sa Osnovnom školom Antuna Mihanovića Petropoljskog, 

5. Prijedlog suglasnosti načelniku Općine Ružić za potpisivanje Sporazuma o korištenju 

Područne škole Čavoglave s udrugom „Čavoglave“, 

6. Prijedlog Zaključka o mjerama racionalizacije sustava javne rasvjete, 

7. Zahtjevi, 

8. Razno. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje Dnevni red na glasovanje. 
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Dnevni red je usvojen jednoglasno. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu na Zapisnik sa 7. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Ružić. 

Zapisnik sa 7. sjednice Općinskog vijeća Općine Ružić je verificiran jednoglasno. 

 

Točka 1. 

Polugodišnje izvješće o radu načelnika Općine Ružić za razdoblje od 01. 01. 2022. do 30. 

06. 2022. godine  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže Polugodišnje izvješće o radu načelnika Općine Ružić za 

razdoblje od 01. 01. 2022. do 30. 06. 2022. godine. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na 1. točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje Zaključak o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o radu načelnika 

Općine Ružić za razdoblje od 01. 01. 2022. do 30. 06. 2022. godine dnevnog reda na 

glasovanje. 

Zaključak o prihvaćanju Polugodišnjeg izvješća o radu načelnika Općine Ružić za razdoblje 

od 01. 01. 2022. do 30. 06. 2022. godine usvojen je jednoglasno. 

 

Točka 2. 

Pravilnik o ocjenjivanju službenika i namještenika u Općini Ružić  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na 2. točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje 2. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Pravilnik o ocjenjivanju službenika i namještenika u Općini Ružić usvojen je jednoglasno. 

 

Točka 3. 

Odluka o dopuni Odluke o koeficijetima za obračun plaće službenika i namještenika 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ružić  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na 3. točku dnevnog reda. 

Predsjednik Vijeća daje 3. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o dopuni Odluke o koeficijetima za obračun plaće službenika i namještenika 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ružić usvojena je jednoglasno. 

 

Točka 4. 

Suglasnost načelniku Općine Ružić za potpisivanje Ugovora o zakupu p.o. Čavoglave sa 

Osnovnom školom Antuna Mihanovića Petropoljskog  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na 4. točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Suglasnost načelniku Općine Ružić za potpisivanje Ugovora o zakupu p.o. Čavoglave sa 

Osnovnom školom Antuna Mihanovića Petropoljskog usvojena je jednoglasno. 

 

Točka 5. 

Suglasnost načelniku Općine Ružić za potpisivanje Sporazuma o korištenju Područne 

škole Čavoglave s udrugom „Čavoglave“ 

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Vijeća otvara raspravu na 5. točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik Vijeća daje 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Suglasnost načelniku Općine Ružić za potpisivanje Sporazuma o korištenju Područne škole 

Čavoglave s udrugom „Čavoglave“ usvojena je jednoglasno. 
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Točka 7.  

Zaključak o mjerama racionalizacije sustava javne rasvjete  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik vijeća otvara raspravu na 7. točku dnevnog reda.  

Vijećnik Josip Sučić predlaže da Općina Ružić ne ide prva na ovom području s mjerama 

racionalizacije sustava javne rasvjete, nego da vidimo kako će okolne općine reagirati na 

promjene cijena električne energije. 

Načelnik Dalibor Durdov naglašava da ovo nisu mjere koje će se automatski provoditi, nego 

će, kako je navedeno u Zaključku, intenzitet primjene mjera ovisiti o kretanju cijene 

električne energije. 

Vijećnik Josip Sučić predlaže da se dio tereta plaćanja električne energije sustava javne 

rasvjete na državnim cestama pokuša prebaciti na Hrvatske ceste. 

Predsjednik vijeća daje 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Zaključak o mjerama racionalizacije sustava javne rasvjete usvojen je sa 6 glasova „za“ i 2 

glasa „suzdržana“. 

 

 

Razno 

Načelnik Dalibor Durdov navodi da je Općina Unešić odustala od ustrojavanja zajedničkog 

komunalnog redarstva s Općinom Ružić, ali se u međuvremenu Načelnik Općine Kijevo 

izjasnio da bi Općina Kijevo mogla biti nositelj zapošljavanja zajedničkog komunalnog 

redara, a Općine Ružić i Unešić bi sufinancirale trošak plaće. Time bi se ostvarilo i pravo na 

sredstva iz državnog proračuna za funkcionalno spajanje jedinica lokalne samouprave. 

Načelnik je upoznao vijećnike da je sklopljen ugovor za izradu Izmjena i dopuna PPUO Ružić 

IV, naveo osnovne zahtjeve za izmjenom postojećeg plana te obavijestio vijećnike da se 

zahtjevi za promjenom namjene privatnih čestica mogu do daljnjega podnositi na protokol 

Općine. 

 

Zahtjevi 

 

1. Marinko Gabrić, Slavko Gabrić, Majda Gabrić, Mario Gabrić i Miroslav Gabrić 

su podnijeli Zahtjev za nasipanjem puta prema njihovim obiteljskim kućama jer zbog 

imovinsko-pravnog spora nemaju pristup kućama. 

Načelnik predlaže da se odobri cca 60 tona jalovine s prijevozom, odnosno i više 

ukoliko se pokaže neophodnim da se put dovede u potpuno funkcionalno stanje, uz 

uvjet da se do kraja 2022. godine objekti do kojih se nasipa put uvedu u sustav naplate 

komunalne naknade Općine Ružić. 

 Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

 Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

2. Anđela Buzov je podnijela Zahtjev za za obnovu puta u Mirlović Polju, dionica 

Pometenik - Pasci.  

Načelnik predlaže da se po ovom zahtjevu odobre potreban radovi u vrijednosti cca 

10.000,00 kuna bez PDV-a što je procjenjena vrijednost potrebnih radova.  

 Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

 Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

3. Petar Šaran, u ime mještana Čavoglava, podnio je Zahtjev za saniranje puta u naselju 

Čavoglave, dionica puta Privija - Vlačina, kojim traži 10 m³ betona, 10 armaturnih 
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mreža te strojnu pripremu terena, a mještani će se sami organizirati i dobrovoljno 

izvesti ostale radove.  

Načelnik predlaže da se ovaj Zahtjev odobri. 

 Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

 Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

4. Petar Šaran, u ime mještana Čavoglava, podnio je Zahtjev za saniranje puta u naselju 

Čavoglave, dionica puta Pauci - Golobrig - Mirlović Polje, kojim traži 5 m³ betona, 5 

armaturnih mreža te strojnu pripremu terena, a mještani će se sami organizirati i 

dobrovoljno izvesti ostale radove.  

Načelnik predlaže da se ovaj Zahtjev odobri. 

 Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

 Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

5. Osnovna škola Antuna Mihanovića Petropoljskog Drniš, PŠ Drinovci, Gradac, 

Oklaj podnijela je Zahtjev za donaciju opreme za potrebe škole. 

 Načelnik predlaže da se po ovom Zahtjevu odobri kupnja opreme u vrijednosti 

 3.000,00 kuna isključivo za potrebe Područne škole Gradac. 

 Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

 Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

6. Ekološka udruga „Monte Promona“ - Siverić je podnijela Zahtjev za donaciju 

sredstava za kupnju novih jastuka za potrebe Opće i veteranske bolnice  „Hrvatski 

ponos“ – Knin. 

Načelnik predlaže da se po ovom Zahtjevu odobri 1.500,00 kuna. 

 Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

 Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

7. Josip Sučić, u ime mještana Otavica, podnio je Zahtjev za uređenjem dva poljska 

puta (nasipanje i šišanje grmlja sa strane), Put progona i Put ispod Glavica. 

 Načelnik predlaže da se po ovom Zahtjevu odobri nasipanje puta sukladno procjeni 

 nakon izlaska na teren, a šišanje granja će se odraditi putem Javnih radova. 

 Predsjednik Vijeća daje prijedlog načelnika na glasovanje. 

 Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

 

Predsjednik Vijeća zaključuje rad sjednice. 

Sjednica je završena u 19:44 sati. 

 

Sjednica je tonski snimana, tonski zapis čuva pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, 

a vijećnici ga na zahtjev mogu preslušati. 

 

    Zapisničar       PREDSJEDNIK 

Katarina Drezga          Ante Duran 
  

  


